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Většinou všichni toužíme po pozitivních jistotách, proto si je také v podobě
zdraví, štěstí a Božího požehnání přejeme. V koutku duše se ale obáváme, že se
to nemusí splnit. Americký spisovatel a klasik hororového žánru Howard Phillips
Lovecraft byl přesvědčen, že nejhorší druh strachu je strach z neznáma.
Dokonce i první slova, která člověk v Bibli pronese k Bohu, vyjadřují strach.

Obava je tedy naší celoživotní sousddkou. K tomu, abychom se s ní pokojně
vyrovnali, nám nejvíce pomáhá modlitba. Ta má totiž tu moc, že neznámí
strašáci dostanou konkrétní wář a my mnohé pochopíme. Myslím, že modlitba
je způsob, jak můžeme ,yařit v Boží kuchyni".

Proto vám do nového roku2O2L
přeji odvahu k modlitbě upřímné a vytrvalé.
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pomocný biskup brněnský


